
Beste Tongenaar,

Het nieuwe jaar nadert met rasse 
schreden. Langs deze weg wil ik u 
alvast het allerbeste toewensen.

Hopelijk heeft 2022 veel mooie 
momenten in de aanbieding voor u, 
uw familie en vrienden.

Voor N-VA Tongeren wordt 2022 
een bijzonder jaar. Niet alleen 
verkiezen onze leden in het voorjaar 
een nieuwe bestuursploeg, maar 
ook de gemeenteraadsfractie zal er 
voortaan anders uitzien. 

Binnenkort neemt Toon Caubergh 
immers afscheid van zijn zetel in de 
gemeenteraad. Na negen jaar geeft 
hij de fakkel door aan Niels Van-
deweyer. Op de volgende pagina’s 
verneemt u er meer over.

Het lijdt geen twijfel dat Toon 
gemist zal worden. Steeds recht 
voor de raap en met aandacht voor 
de kleine en grote zorgen van de 
gewone Tongenaar. Een man met 
het hart op de juiste plaats. Be-
danktvoor de vele jaren en het ga je 
goed!

Een bruisende handelskern in 
Tongeren, dat moet kunnen! 
De stad Tongeren hee�  tot op vandaag nog steeds geen ruimtelijke visie rond klein-
handel of een actieplan voor een sterk kleinhandelsbeleid. Horeca en handel spelen 
nochtans een belangrijke rol in de lee� aarheid en aantrekkelijkheid van de stad. 

Tongeren heeft in toenemende mate te 
kampen met leegstaande handelspan-
den. Het winkelaanbod in het centrum 
wordt alsmaar schraler. Een problema-
tiek die voor de stad en de commerci-
ele sector een belangrijke ruimtelijke 
uitdaging vormt. 

“Tongeren moet daarom de volgende 
jaren inzetten op sterke winkelgebieden 
en het leiden van de juiste ontwikkelin-
gen naar de geschikte locatie. Met een 
goed uitgewerkte kleinhandelsvisie kan 
Tongeren sneller en gemakkelijker antici-
peren op toekomstige uitdagingen op het 
vlak van handel”, zegt N-VA-gemeente-
raadslid Guido Vossen. 

Enquête
“Ik vroeg in de Middenstandsraad al 
vaker voor een enquête. Er zou na deze 
bevraging ook een klankbordgroep 
samengesteld moeten worden van verte-
genwoordigers uit de ondernemerssector, 
horeca en detailhandel die gedurende het 
traject mee zullen reflecteren. Unizo zou 
hierin als partner kunnen fungeren.”

De Profploeg
Dat de “Profploeg” naar Tongeren komt 
kan een eerste aanzet zijn. ‘De Profploeg’ 
is een team van experten en denkers 
die een bijdrage kunnen leveren aan het 
bekomen van meer bedrijvige kernen 
en bruisende buurten. Deze oproep past 
binnen het ‘Relanceplan kernversterking’ 
van het Agentschap Innoveren & Onder-
nemen Dienst Ruimtelijke Economie.

Verborgen parels
Tongeren moet de uitdaging waar ze voor 
staat helder formuleren en de betrokken 
stadsdiensten klaarstomen om van deze 
begeleiding gebruik te maken. “Het gaat 
niet om een studie vanop afstand”, weet 
Guido. “Experten lopen rond in stadsker-
nen en stellen concrete acties voor. Het 
kan gaan over het ontdekken van verbor-
gen parels met potentieel, het ontwikke-
len van innovatieve winkelconcepten, de 
make-over van een dorpsplein, het oplos-
sen van een mobiliteits- of parkeerpro-
bleem of het creatief in de etalage zetten 
van de troeven van 
de handelskern. 

Guido Vossen

N-VA-gemeenteraadslid

Jolien Raskin

voorzitster N-VA Tongeren
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Dure plannen voor opwaardering stadscentrum doen 
wenkbrauwen fronsen
Het schepencollege kondigde recent in de pers aan (eindelijk) iets te willen doen aan de leegstand en verloedering van het 
centrum van Tongeren. Men wil een fonds voorzien van zomaar eventjes 50 miljoen euro om leegstaande panden te ont-
eigenen, en opnieuw aan te bieden op de markt. N-VA Tongeren hee�  dit idee in de afgelopen jaren tot vervelens toe naar 
voor geschoven, maar stelt zich toch vragen bij het voorziene budget en de manier van benadering.

Als voorbeeld van goede stadsontwikkeling kunnen we ver-
wijzen naar de onteigening van het pand waarin voorheen de 
Standaard Boekhandel zat. Daar kwam het huis “Theelen”, 
in combinatie met het creëren van een open ruimte. Er werd 
bij de architectuur van dit pand gekeken naar het gebouw dat 
er weleer stond. 

Rijkelijk laat, rijkelijk duur
Gezien de leegstand in het winkelcentrum in Tongeren ver 
boven het gemiddelde ligt, en deze problematiek al 10 jaar 
gekend is bij het bestuur, is deze maatregel rijkelijk laat. Bo-
vendien is de schuldgraad in Tongeren per inwoner eveneens 
torenhoog, zodat de vraag gesteld wordt hoe men die 50 
miljoen euro wilt financieren.

Of wordt het financieel voordeel dat men tracht te bekomen 
door de fusie met Borgloon nu al  uitgegeven? Dat geld – 
Vlaanderen neemt per inwoner van de fusiegemeente 500 
euro schulden over - zou nochtans gebruikt worden om de 
schuldenlast af te bouwen en zelfs de gemeentebelastingen te 
verlagen.

Geen goedkoop modern
De panden louter doorverkopen aan bouwpromotoren zou 
getuigen van een gebrek aan visie. De N-VA is voorstander 
om panden die te klein zijn om als winkel of kantoor te 
kunnen functioneren, samen te trekken met de naastliggen-
de panden, en een architecturale wedstrijd uit te schrijven, 
zodat gevels en daken origineel blijven. Dat is goed voor het 
imago van Tongeren als oudste stad. Praag is zo mooi omdat 
het stedenbouwkundig nooit goedkoop modern heeft toege-
laten tussen de historische gebouwen.

Een toerist die in Tongeren 
aankomt met de trein, en vanuit 
de verloederde stationsbuurt 
naar het centrum wandelt via de 
Stationslaan of Jaminéstraat 
en de Maastrichterstraat, 
krijgt geen al te fraai beeld 
te zien, vooraleer hij de 
allermooiste markt van 
Limburg in het vizier 
krijgt.

Nieuwe sportinfrastructuur voor Tongeren
De oude zittribune op de Motten wordt afgebroken. Het gebouw is versleten en ver-
toont ernstige betonrot. Op dezelfde plaats zal er een multifunctioneel kleedkamer- en 
douchegebouw komen in het verlengde van en met dezelfde hoogte als het bestaande 
kantinegebouw van de atletiek. In het nieuwe gebouw komt er ook een polyvalente 
ruimte met keuken voor secretariaat, vergaderingen, feesten, repetities en dergelijke. 
De bouw is voorzien in het najaar 2022. Ook de toplaag van de atletiekpiste zal ver-
nieuwd worden, ergens medio 2023.

Skeelerpiste
Op de parking naast het zwembad op Plinius komt een nieuwe skeelerpiste in fijnkor-
relig asfalt met een lengte van 286m. Op het middenplein van deze piste komt er ook 
een centraal initiatieterrein met baskettorens. De bestaande verlichtingspalen blijven behouden. 
Het geheel wordt van het verkeer afgesloten met een slagboom, zodanig dat bij evenementen 
of zeer hoge bezoekersaantallen het terrein toch nog als overslagparking kan gebruikt worden 
ter aanvulling van de twee andere parkings op Plinius. Voor deze werken is er een budget 
voorzien van 260.000 euro. 

Het bestuur van de stedelijke Sportraad heeft beide projecten gunstig geadviseerd.

Michel Vanbuul

lid AB en partijraad

Patrick Leenders,

fractieleider 

tongeren@n-va.be
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Niels Vandeweyer nieuw gemeenteaadslid voor N-VA

Toon Caubergh stopt als 
raadslid
Na een mandaat van negen jaar als gemeenteraadslid ten dien-
ste van onze stad, neemt Toon Caubergh vanaf maart 2022 
ontslag nemen uit de gemeenteraad. Hij wordt opgevolgd door 
Niels Vandeweyer. 

“In die negen jaar heb ik 
heel wat projecten kunnen 
realiseren, zoals het digitali-
seren van de kerkhoven, het 
opnieuw individueel stemmen 
in plaats van per fractie in de 
gemeenteraad, het oprichten 
van whatsapp-groepen voor 
het bevorderen van de vei-
ligheid in woonwijken en het 
aanleggen van verscheidenen 
zebrapaden ter bevordering 
van de veiligheid van voet-
gangers. Ook in en rond mijn 

eigen dorp Overrepen heb 
ik een aantal zaken kunnen 
teruggeven aan mijn gemeen-
schap door het speelpleintje 
in Overrepen te verfraaien en 
recentelijk door de verkoop 
van het buurthuis in Neer-
repen tegen te gaan, helaas 
tevergeefs.”

Drijvende en kracht
Toon was ook een drijvende 
en ondersteunende kracht in 
de uitbouw van de N-VA-af-

deling in Tongeren. Hij zet 
nu dus een stapje opzij maar 
blijft wel actief als bestuurslid 
binnen N-VA Tongeren. “Ik 
wil alle mensen die mij hun 
stem gaven bedanken voor het 
vertrouwen en hen verder een 
goed en gezond leven toewen-
sen,” zegt Toon Caubergh. 

Jong aanstormend talent
Toon wordt opgevolgd door 
jong, aanstormend talent Niels 
Vandeweyer. Niels was na 
de verkiezingen dankzij zijn 
goede score de eerste opvolger. 
Toon Caubergh: “Ik geef mijn 
vertrouwen en steun aan mijn 
opvolger, Niels Vandeweyer, 
die ik een mooie toekomst 
toewens. Negen jaar geleden 
zijn we er samen aan begon-
nen en nu is Niels voor mij de 
ideale opvolger die jullie in 
de toekomst het vertrouwen 
kunnen schenken. Een toe-

komst waar de inwoners van 
Tongeren centraal staan.” 

“De volgende generatie staat 
klaar. Een gedreven ploeg 
jonge mensen zijn actief bin-
nen ons bestuur. Opvolging is 
geen enkel probleem.”

‘Gigantische eer’
Niels is regiocoördinator voor 
N-VA nationaal en heeft al 
heel wat ervaring opgedaan in 
de politiek. Daarenboven is hij 
al 10 jaar voorzitter van Jong 
N-VA Tongeren en sinds 2017 
raadslid in het OCMW en 
daarna het Bijzonder comité 
voor de sociale dienst. “Ik 
kijk ontzettend uit naar deze 
nieuwe uitdaging. Het is voor 
mij een gigantische eer om de 
Tongenaar te mogen verte-
genwoordigen in het reilen en 
zeilen van de stad waar ik van 
hou.” 

Word lid!
Kriebelt het bij u om mee te denken over het Tongeren van de 
toekomst? Heeft u een groot hart voor Vlaanderen en loopt u over 
van goede ideeën? Aarzel dan niet om contact op te nemen met 
onze afdeling via onze website, sociale media of e-mail! 

Hoe lid worden? 

Heel eenvoudig! Surf naar www.n-va.be en klik op “Word lid”.

U steunt hiermee onze partij voor slechts € 12,50 / jaar. 

Neem eens een kijkje op onze website: www.n-va.be/tongeren

Toon Caubergh stopt ermee als gemeenteraadslid 
en geeft de fakkel door aan Niels Vandeweyer.

www.n-va.be/tongeren
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Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. 
De regering-De Croo – met een Vlaamse minderheid en 
een premier uit de zevende partij – begon met grote 
woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Het paars-groene beleid motiveert mensen niet om te werken.
Integendeel: het ontmoedigt hen om aan de slag te gaan.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

En dat terwijl paars-groen de kerncentrales wil sluiten.
De hardwerkende Vlaming, die niet kan genieten van het
sociaal tarief of de extra tegemoetkoming, betaalt de rekening.

Het aantal asielaanvragen zit op het hoogste niveau 
sinds de asielcrisis van 2015. Paars-groen laat betijen 
terwijl de asielcentra vollopen.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een dreigende asielcrisis.

Met een werkzaamheidsgraad van meer dan 
75 procent scoort Vlaanderen pakken beter dan 
Wallonië en Brussel. Vlaanderen maakt werken dan 
ook echt lonend, dankzij onder meer de jobbonus.

Vlaanderen verzacht de energiefactuur voor álle
Vlaamse gezinnen en alleenstaanden. Niet alleen
voor wie al van een sociaal tarief geniet.

Vlaanderen heeft gelukkig de middelen in handen om
nieuwkomers te integreren. Daarbij speelt kennis van
het Nederlands een cruciale rol. Daarom kwam er een
verplichte taalscreening in de kleuterklas. Zodat we
tijdig kunnen ingrijpen.

Een écht activeringsbeleid.

Een energiekorting 
voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

België zit nochtans in de top vijf van landen met de 
hoogste belastingdruk. Ter wereld. 

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. 

Vlaanderen halveert zijn begrotingstekort en zal 
tegen 2027 een begroting in evenwicht hebben.

Een begroting in evenwicht.

Volgens het Internationaal Monetair Fonds (IMF) is dat straks 
het grootste begrotingstekort van heel Europa.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Vlaanderen kiest voor besparingen en vermijdt zoveel 
mogelijk taksen. Ondertussen investeert de Vlaamse 
Regering fors, en zetten we volop in op de relance.

Besparen én investeren.


